

استرداد نقدي 100% على عمليات بطاقات مدى للسوبر ماركت ومحطات الوقود

100% Cashback on Mada Card purchases – Supermarkets and Gas Stations

- 100% cashback on eligible purchases made at gas stations (MCC 5541, 5542, and 5172) and supermarkets (MCC 5411).
- Offer is valid from 1 – 30 September 2026.
- This offer for targeted customers who received SMS with offer details.
- Cashback of up to SAR 100 on the total eligible transactions made during the offer period.
- No minimum spend required.
- The eligible cashback amount will be credited to the customer's account within 15 days after the campaign period has ended.
- استرداد نقدي بنسبة 100% على عمليات الشراء المنفذة لدى محطات الوقود (MCC 5541 و 5542 و 5172) ومحلات السوبرماركت (MCC 5411).
- يسري العرض في 1- 30 سبتمبر 2026.
- العرض مخصص لعملاء محددين وينطبق على العملاء الذين استلموا رسالة نصية بالعرض.
- استرداد نقدي بحد أقصى 100 ر.س على مجموع العمليات المؤهلة خلال فترة العرض.
- لا يوجد حد أدنى للعمليات
- سيتم إضافة مبلغ الاسترداد النقدي المؤهل إلى حساب العميل خلال 15 يومًا بعد انتهاء فترة الحملة.

